



ACT
CHINA
晶莹化工

GrateSaver™ 888 网格板盖™

Product: GrateSaver™ 888 Grate Covers protect paint booth grates from overspray buildup and exposure to corrosive chemicals and water. This cost-effective in-situ alternative eliminates the need to remove grates from the booth for cleaning, or the need for hi-pressure blasting within the booth. This solution requires no capital investment, and allows for quick and frequent cleaning that reduces sludge maintenance costs and improves paint quality. A GrateSaver™ installation typically lasts 3-6 months before change-out is recommended. GrateSaver™ protective covers are antistatic and fire-retardant, for safe use in OEM paint shop environments.

产品: GrateSaver™ 888 专门设计用于阻挡油漆过喷，避免网格板暴露于腐蚀性化学品及水。该方法免除搬动网格板的重体力劳动，也避免高压水枪在喷房的使用。此方法不需要任何设备投资，实现快速频繁地清洁，不增加水循环处理成本，提高喷漆质量。通常一块网格板盖可持续使用 3-6 个月。此产品为阻燃防静电产品，可在喷房内安全使用。





ACT
CHINA
晶莹化工

GrateSaver™ 888 网格板盖™

Benefits: Low cost, long term solution.
Antistatic (GB/T 1410-2006 $\leq 4.0 \times 10^{11} \Omega/\text{sq}$)
Flame Retardant (TL1010-2008-01, BR<85mm/min)
Eliminates need to remove grates for cleaning. Ergonomically safe for the workers.
Quick placement and removal reduces booth downtime. Replace section only as needed.
Reduces sludge buildup resulting from system “shock” induced by UHP cleaning.
Non-stick surface reduces overspray buildup and lengthens time between changes.

优点: 低成本，长期适用
抗静电（低于国标 GB/T 1410-2006 $\leq 4.0 \times 10^{11} \Omega/\text{sq}$ 标准）
阻燃（低于 TL1010-2008-01, BR<85mm/min 标准）
无需移动沉重的网格板进行清洗，避免重体力劳动。
更换速度快，减少车间停工时间。只需部分区域按需更换。
不会产生用高压水枪清洗造成的漆渣堆积。
塑料表面不容易积漆，清洁频次比不使用该产品要减少。

Usage: Clean grates thoroughly prior to application.
Fit GrateSaver™ 888 panel starting from the corner of the booth. For traffic areas, secure panels with cable ties.
During routine daily maintenance, clean the GrateSaver™ 888 using a mop soaked with thickened GrateClean™ 510 and wash with low pressure rinse.
-Replace panels every 3- 6 months as required. It is not necessary to replace the whole booth at one time.
-Dispose of properly as solid, non-hazardous waste (unless paint overspray is classified as hazardous).

使用: 准备新网格板或清洗好的网格板。
把合适规格的网格板盖覆盖于网格板上，从喷房一角开始铺设。走动频繁区域的网格板盖用扎条绑定在网格板竖条上。
日常维护时，用 GrateClean™ 510 浸润拖把清洁网格板盖，钟后用水管冲洗。
每 3-6 个月更换更换。无需每次更换整个喷房。
按固体无害废弃物处理（除非油漆过喷为有害物质）。

Part #: M15888 GrateSaver™ 888 panels are designed for the end-users grate specifications.
M15888 GrateSaver™ 888 网格板盖按照客户尺寸定制。